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SLOVENSKO: Aby som predišiel nedorozumeniam, hovorím o kolektívnom vedomí, lebo tam sa
rozhodujú veci a to je otázka, ktorú sme si ešte nevyjasnili. A teraz mnohým bude znieť čudne to, čo
napíšem, ale ide totiž o to, že v národnom vedomí sú veľmi silno prítomné elementy spravodlivosti,
dôstojného žitia z vlastnej práce a z toho vyplývajúcej alergie na parazitizmus a pánske „huncútstva“.
Však sa pozrite na našich národných hrdinov – buď bojovali proti cudzincom, alebo voči panstvu a tie
alergie, napriek všetkým snahám vykynožiť ich propagandou, sú naďalej tu.

Čo sa teraz deje?

Začneme tam, že keby plán pána Mečiara vyšiel a dokázal by vytvoriť samostatnú resp. sebestačnú
slovenskú ekonomiku so všetkým, čo k tomu patrí, tak neriešime túto sériu otázok, ale inú sériu
lekcií a otázok. Lenže naša morálna pokrivenosť a nechápanie nás doviedli k tomu, že sme sadli na
lep klamárom a agentom v západnom žolde, tak po zostavení prvej Dzurindovej vlády začala naša
poroba a po jeho druhej vláde bola táto poroba prehĺbená. A o nič lepšia nebola ani vláda Radičovej,
ktorá sa rozpadla kvôli tomu, že sa nedokázali dohodnúť na tom, kto je väčší kohút na smetisku. A
ešte raz zopakujem to, že bez našej pokrivenej morálky by Západná propaganda nezabrala a nebolo
by ani súhlasu, a preto by Dzurinda, Radičová a ani Matelko neboli dosadení.

Ficove vlády aj napriek silným mandátom dokázali prejavy našej poroby len mierniť z dvoch dôvodov:

dav nebol prebudený a málokto chápal, že v akej šlamastike sme sa ocitli;

kolonizátori boli silní a mohli si dovoliť prakticky všetko.

Teraz sa ale veci menia na oboch frontoch.

O čom hovorím?

Nuž o tom, že liberál-fašistická čvarga naplno odhalila čím v skutočnosti je, a toto už nie je jasné
hádam len tým, ktorí prekonali mozgovú smrť ideologickým výplachom. Hovorím to preto, lebo
„podarená“ aktivistka v prezidentskom paláci, ktorá je dušou otrokom, a preto je vykonávateľom
cudzej vôle, sa vyjadrila, že aby mnohým zachránila životy, tak by najradšej nechala vypnúť internet,
aby zabránila šíreniu bludov, a ona o bludoch niečo aj vie, lebo tie ju dostali do prezidentského
paláca a prezidentského kresla. Dodávam, že čvarga, ktorá je v službách cudzieho pána najviac
nenávidí tých, ktorí nie sú dušou otroci a nie sú „paf“ z nich, alebo z hociktorého pánka.

Čo sa týka kolonizátorov (nemyslím teraz tých údajných mimozemšťanov), nuž tí narazili na realitu, a
to dosť tvrdo. Ide totiž o to, že sú šikovne odstrihávaní od pák moci a podľa niektorých správ často
končia buď na šibenici, alebo vo väzení.

Takže, čo vlastne nechceme?

Nuž, kým Rusi už nechcú zažiť rabovačky a bezvládie 90-tych rokov, tak my už nielenže nechceme
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byť otrokmi vo vlastnej krajine, ktorí obskakujú cudzích pánov a nimi dosadených dozorcov, ale ani
to, aby sa to ešte raz zopakovalo. Nechceme ani to, aby niekto iný zažil to, čo zažívame my.

S pozdravom

Oracle 911

PS: Liberál-fašisti sú za pluralitu keď im to pomáha na ceste k moci, ale akonáhle sa dostanú k moci,
tak nesúhlasné názory označujú za nenávistné a bludné viď to, čo tá „podarená“ aktivistka vypúšťa zo
svojej huby.
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